[image: ]----------------重庆渝江压铸商业伙伴行为准则
Chongqing Yujiang Code of Conduct for Business Partner
商业伙伴行为准则签署回执
Receipt of Commitment on Chongqing Yujiang Code of Conduct for Business Partner

致重庆渝江压铸股份有限公司：
To Chongqing Yujiang Die Casting Co., LTD. :

我司已收到并阅读贵司的《商业伙伴行为准则》，已理解其中我司的权利和义务。
[bookmark: OLE_LINK5]We have received and read the Code of Conduct for Business Partner, in which we understand our rights and obligations.
我司承诺将遵守贵司的《商业伙伴行为准则》，并将其作为约束我们双方合作的基准要求。
[bookmark: OLE_LINK4]We confirm to comply with this Code of Conduct for Business Partner and consider it as the benchmark requirement of our cooperation.
[bookmark: _GoBack][bookmark: OLE_LINK6]我司承诺将通过正常途径与渝江压铸合作，承诺诚信经营、守法经营、规范经营，并如实披露与渝江压铸的利益冲突信息。严格约束我司与渝江压铸相关业务人员，及时检举、举报违规违纪现象。
We promise to cooperate with Yujiang die casting through regular way, promise to operate in good faith, abide by the law, and standardizing management, and truthfully disclose to Yujiang about the conflict of interest information with Yujiang die casting. Strictly restrain related personnel of our cooperation, timely report violations of rules and disciplines.
[bookmark: OLE_LINK7]备注：如商业合作伙伴为个人，则全文的“我司“处即为签订者本人。
Note: If the business partner is an individual, the "We" or "our company" section of the full text shall be the signatory.

商业伙伴名称（章）
Signature of business partner 

法定代表人：
Legal Representative

委托代理人：
Entrusted Agent：

签署日期：
Date:
1/1
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